
Het toekennen van Frequentiespectrum aan een nieuwe gebruiker op primaire 
basis lijkt mij niet een juiste beslissing. De kans op onbedoelde storing 
door een secondaire gebruiker is groot. Tevens is de frequentieband

propagatie afhankelijk en kunnen er ten tijde van sterke propagatie 
enorme signalen ontvangen worden uit gebieden hier ver vandaan waar geen 
beperking voor amateurs geldt. De kans op neerstorten van een drone kan 
dan niet  uitgesloten worden.

Ook zijn er vele amateurs welke apparatuur hebben gebouwd voor deze 
frequentieband welke niet meer bruikbaar zal zijn door de toewijzing aan 
ee n nieuwe primaire gebruiker. 

Het lijkt mij niet meer dan redelijk om de amateurdienst ook een stuk 
spectrum toe te wijzen met een primaire status zodat daar in ieder geval 
EME (moonbounce) verbindingen gemaakt kunnen blijven worden. En een stuk 
voor Amateur TV en Troposferisch propagatie onderzoek. 20MHz lijkt mij 
fair. 


